
Årsmöte Hultsfredsbygdens ridklubb 2012-02-26 

 

• Ordföranden Jonny Eriksson hälsar alla välkomna och mötet förklaras för öppnat. 
 

• Som sekreterare för mötet valdes Cecilia Myrén. 
 

• Till ordförande för mötet valdes Göran Ehn. 

 

• Röstlängd upprättas. 

 

• Som protokolljusterare valdes Anita Sjöholm och Catharina Brorsson. 
 

• Fastställande av dagordning. 

 

• Mötet förklaras i laga ordning utlyst i Vimmerby tidning. 

 

• Göran Ehn gick igenom verksamhetsberättelsen och förvaltningsberättelsen. Tillägg till 
verksamhetsberättelsen är att Anna Karlsson också jobbar i stallet.  

 

• Jonny Eriksson gick igenom resultat- och balansräkningen. Resultatet visar på ett plus trots ett 
minskande antal ridande och medlemmar.  
 

• Göran Ehn gick igenom revisorernas berättelse. Göran går också igenom att det är viktigt att 
styrelseprotokollen blir tydligare i fortsättningen. Det har inte begåtts några fel tidigare men han 
efterlyser tydlighet i beslut och genomförda ekonomiska val. 

 

• Styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 
 

• Ordförande nyval ett år Jan Isberg 

Ledamot omval ett år Cecilia Myrén 

Ledamot nyval ett år Carin Carstens 

Ledamot nyval två år Malin Bjälesjö 

Ledamot nyval två år Johan Friberg 

Ledamot nyval två år Susanne Andersson 

Suppleant nyval ett år Patrik Lindahl 
Suppleant nyval ett år Louise Myrén (representant från ungdomssektionen) 

 

• Jonny Eriksson väljs som hedersmedlem. 
 

• Till revisorer väljs Göran Ehn och Åsa Johansson och som suppleant Catharina Brorsson. 
 

• Till valberedning väljs Carina Johansson som sammankallande, Maria Olofsson och Helen Johansson. 

 

• Årsmötet väljer Susanne Andersson som sammankallande i tävlingssektionen. 
 

• Årsmötet väljer Marie Sommansson som sammankallande i caféteriasektionen och Maria Isaksson som 
övrig. 

 

• Som sammankallande i ungdomssektionen väljs Felicia Jonsson av årsmötet. 
 

• Årsmötet ger styrelsen i uppdrag att bilda en arbetsgrupp. 
 

• Val av ombud till Ridsportsförbundet och distriktets allmänna möten, ska utses av styrelsen. 

 

• Medlemsavgifterna för 2012 är oförändrad. 300 kr för seniorer och 150 kr för juniorer. 

 

• Den avgående styrelsen framför ett tack till kommunen för hjälpen med handikappliften. Jonny framför 
också tack till Maria Olofsson för att hon har ansökt om olika bidrag som vi har kunnat få och gjort olika 
projekt 
 

• Cafeteria sektionen delade ut blommor till de avgående styrelsemedlemmarna. Göran Ehn fick en 
blomma som tack för hjälpen för dagens ordförande uppdrag. Carina Johansson fick en blomma som tack 
för hjälpen av skötsel av ridbanor.  

 

• Jan Isberg tackar för visat intresse och avslutar mötet. 


